
   

 
 

Referat fra afdelingsmødet i Fotoafdelingen 09.december 2024. 
 
Afdelingsmøde i Fotoafdelingen fandt sted mandag den 09. december 2024 kl. 16.30 – 
17.30 i ”klublokalet” på den tidligere Ellebjerg station, Ellebjergvej 135. 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
Kurt Jeppesen blev valgt som dirigent. 
 

2. Godkendelse af forretningsorden 
Forretningsordenen blev godkendt. 
 

3. Valg af sekretær og stemmeudvalg 
Helle Engelbrecht blev valgt som sekretær. Stemmeudvalg nedsættes, hvis der 
opstår behov for det. 
 

4. Konstatering af fremmødte stemmeberettigede repræsentanter. 
Deltagerne i afdelingsmødet var: Afdelingsleder Kurt Jeppesen, Hanne Nicolajsen 
Lindberg, Flemming Hindsberg, Karl Wigh, Linda Jeppesen og Helle Engelbrecht. 

 
Tony K Andersen var repræsentant for Jernbanefritids bestyrelse – ikke 
stemmeberettiget. 
 

5. Afdelingslederens beretning. 
Afdelingslederens beretning blev gennemgået og godkendt. 
 

6. Indkomne forslag  
ingen i år. 

 
 

7. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen.  
Karl Wigh er på valg til bestyrelsen, og blev genvalgt 
Kurt Jeppesen er på valg som formand og blev genvalgt. 
 

8. Afdelingens fremtidige virke 
Af kendte fremtidige aktiviteter er jernbanemesterskaberne 2025 den største. 
 

9. Eventuelt 
I henhold til beretningens punkt om FISIAIC blev der spurgt om tilskud og 
deltagelses regler:  
Tony undersøger detaljer angående transport. 
Der udtages 1 vinder fra hver kategori, dem er der tilskud til. Andre kan deltage 
som ”turister” for egen regning. 
 



   

 
 

Der var også et punkt angående dialogmøde i Odense, hvor Tony gav et kort 
referat: 
Han deltog i dialogmøde i Odense, ikke så givtigt som ønsket, det bliver afholdt 
dialogmøde igen i 2026. 
 
Tony havde et dialogpunkt om bladet ”Jernbanefritid” 
Dialog om Jernbanefritidsbladet: Bliver det læst, hvordan kan man sikre 
informationen der er vigtig, kommer det ud til tiden? 
Vi talte, og der kom forslag, men der kom ikke til en endegyldig konklusion, det 
skal måske tages op til bestyrelsesmødet, sommer 2025? 

 
10. Afslutning 

Under afslutningen oplyste Tony K Andersen omkring P-muligheder ved 
Ellebjergvej 135, noget af arealet er DSB’s og der må man gerne holde. 
 

 
Ref: F. Kurt Jeppesen, Helle Engelbrecht 
10.12.2024  


